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Svar på fråga 2024/25:480 av Linus Sköld (S) 
Interpellationssvar 

Mot bakgrund av en interpellation som inte har besvarats i tid, 

har Linus Sköld frågat statsministern hur han avser att agera för 

att regeringen och Regeringskansliets resurser framöver ska 

möjliggöra att riksdagen kan utöva sin kontrollmakt på ett 

ändamålsenligt sätt. 

Frågan har överlämnats till mig. 

Interpellationer till statsråd är en viktig del av riksdagens 

kontrollmakt. Det är därför beklagligt att den aktuella 

interpellationen inte har besvarats i tid. 

Interpellationer ska inom Regeringskansliet hanteras enligt 

riktlinjerna i Statsrådsberedningens promemoria 

Interpellationer, skriftliga frågor och information till riksdagen 

(SB PM 2020:2 [rev. 2024]). Promemorian innehåller bl.a. en 

redogörelse för gällande tidsfrister för besvarande av 

interpellationer. I promemorian anges att departementen 
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behöver hålla noggrann kontroll över tidsfristerna och att skälen 

för fördröjning exempelvis kan vara arbetsanhopning eller 

utlandsresa. 

Inom Regeringskansliet pågår ett löpande arbete för att 

motverka fördröjda interpellationssvar. Riksdagsförvaltningens 

statistik över fördröjda interpellationer följs upp med 

departementens expeditionschefer och politiska ledningar, samt 

i de uppföljningsdialoger som Statsrådsberedningen har med 

departementen. 

Stockholm den 4 december 2024 

 

 

 

Elisabeth Svantesson 
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